
STYREMØTE SØR-TRØNDELAG SKYTTERKRETS 

Dato 18.10.2023 

Til stede: Arild Inge, Bri  Elena, Rune, Henning, Kathrine, Knut,Gunnar 

 Sak 1 Status 
o Økonomi:   

Faktura på kretskon ngent skal sendes ut snart. Ingen endringer ellers siden forrige 
styremøte 

o Pistol:  
Lu  NM 2023 i Melhushallen er gjennomført.  
Noen resultatlister mangler på ne et. 
Terminlisten er ferdig, mangler at klubben legger inn egne stevner i Sky erAdmin 
 ST fikk mange gode plasseringer og medaljer. Liste kommer senere 

o  Rifle. Lu  NM 2023 fullført.  
Terminliste er på tur å bli sa  opp.  
Det blir lagt opp KM i 15 meter. 

o Viltmål : Ingen status 
o Lerdue:  

Ak viteten er normalt nivå.  
Dommerkurs ønskes.  
Blir ikke NM arr. hos Nidaros 
Lerdue har dannet en arbeidsgrupper som skal handter oppgaver innenfor de ulike 
lerdueprogram 

o Utdanning:  
Epost sendt ut l alle klubber.  
Mange har meldt interesse for kurs:  
- 13 på pistoldommer 
- 14 på trenerkurs  
-  Henning har liste over lerduedommere 8-12 
Dommerkurs blir arrangert i februar 2024 
Klubbene melder på deltager, med kr.1000.- i gebyr for deltagere som ikke møter    
opp. 
Kretsen  har 3 instruktører i kretsen som kan beny es 
Trenerkurs i februar 2024 
Lerduedommer februar/mars 2024 
Minimum 8 deltagere pr. kurs.     

  



 Sak.2 Granåsen 
o Styret har ikke autorisasjon l å vedta å bruke kr.20 000,- som er foreslå  i 

finansieringsplanen l Granåsen Skytehall AS 
o Da kretsen ble medeiere var det under forutsetning at alle el-skiver ble finansiert 

av Trondheim Kommune 
o Kretsene har ingen muligheter l få inntekter på stevner i hallen, siden kretsen 

ikke kan arrangere egne stevner. 
o Styret sier nei l finansieringsplanen. 
o Knut overtar som representant for kretsen i AS-et 
o Hvis finansieringsplanen blir vedta  med de foreslå e kostnadene for Kretsen, vil 

styret trekke kretsen ut av selskapet med umiddelbar virkning. 
o Styret har ikke se  noe budsje  for AS-et for 2024 
o Hvis vi skal fortse e som medeier, må vi ha et budsje  ut 2025 
o Fram dige beslutninger om selskapet legges l Tinget å behandle. 

 

 Sak.3: Terminliste. Se over 
 Sak 4: Eventuelt  

o Behov for eget epostdomene for å effek viser utveksling av epost innen Styret.  
Nåværende løsning med Gmail funger ikke godt nok. 
Gunnar henter inn priser på epost-domene for kretsen.  
Domene «stsk.no», «stskrets.no» 

 

Neste møte 14.desember kl. 1730 i Melhushallen   

 

Møtet avslu et 19:35 

 


